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l]irlcşimi 06.11.202.1 (arihindı: tck otürum hılinde toplnnmlştır. ()6.11.2()2l tırihli ]\,|Ccli§
'|'oplant|§ındı tüm l}eledil,e }tcclis Ül elerinin hızır bulundukları görülnrüşlür.

202] l(Asl},t AYl ()t.^(;,\N §tI,]( l.iSi l.Bili(t,l.]si\l

BiRoL ARSLAN: Değerli mcclis ül,esi arkadaşların 2024 yllt Kasım ayı (,,lağan meclis t()planlısınü

açüyorum. Bugün bir mazereı bildiren arkadaşımız var saytn Recep AYMAZ. Mazeretinin kabulünü

oylarıfuza sunuyorum. Kabul edenler? oy biıliği ile kabul edilmiştir. teşekkür ederim. Evcı Ekim a!,ı

olağan meclis toplantı tutanaklanmız sizlere kurumsal e-posta adreslerinizc ve mesaj yolu ile sizleıe
iletildi. Tutanaklarda maddi ya da herhangi bir hata va. mı? Eğer yoksa futanakları okundu olarak kabul

edelim mi'] AKP Grubü] edelim. cHP Grubu edelim. o zaman futanakla.ın kabulünii o]-larlnıza

sunuyonım. kabul edenler? oy birliği ile kabul edilmişıir. ıeşekkür ederim. Meclis gündemimize
gcçiyoıuz. Gündemi okumak için Katip Üyemiz Sayın Davut YALÇIN. Buyurun Sayın YALÇlN.
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2025 Mali Yılı Büıçesi,
2025 Mali Yılı Gelir Tarifesi.
Mülkiyeti Belediyeııizc ait olan 0 ada 6380 parsclde (yenisi 557 ada l parsel) bulunan taş|nmaztn.

506 ada 2 paİselde bulunan taşlnmazın ve 550 ada 6 parselde bulunan taşınmazın satışlarınln

1.apllabilmesi için Bclediye Başkanlna ve Beledi}.,e F]ncümenine yeıki \.erilmesi hususuılun
göİüşülmesi,

Bahkesir Büyükşehir t}elediyesi ile kardeş şehir olunması hususunun görüşülmesi.

Su Tasanuf Komisyonunda eksilme meydana gelmesi sebebiyle, eksilen üyenin yerine l (bi!,)

üyenin seçilmesi hususunun görüşülmesi.

imaı ve Bayındı ık Komisyonunda eksilme meydana gelmesi sebebiyle. eksilen üyenin yerine l

(bir) üyenin seçilmesi hususunun görüşülmesi,

isim Tespit Komisyonunda eksilme meydana geImesi sebebiyle. eksilen iiyenin ye.ine l (bir)

üyenin scçilmesi hususunun görüşüImcsi.

Ege vc Marmara Çevreci Belediyeler Birliği yedek üye seçimi hustısunun göİüşülnresi.

ResmiGazctcde yayınlanan Avukatllk As8ari ÜcrelTaril'esi hususunun 8örüşülmcsi.
Belediycmiz Meclisinin 02,10.2024 larih ve 2024l81 sayılı kararı ilc İmar vc l]aüündırlık

Komisyonuna sevk edilen, Çanakkale ili Merkez ilçc Kepez Beldesi l/5000 Ölçekli Nazım imar
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I|. Beledil,emiz Mcclisinin 02.10.2024 tarih ve 2024/li8 sayılı kiıran ılc İmar rc [}urındır]ık

Komisyonuna sevk edilcn. Çanakkale lli Meıkez İlçc Kepez Beldcsi l/l000 Ölçekli Uy8ulama
imar Planı Revizyonunun görüşülmesi.

12, Belediyemiz Meclisinın 02.10,2024 tarih ve 2024189 sayıh kararı ilc lmar ve Baytndlrllk
Komisyonuna sevk edilen. Çarıakkale ili Merkez ilçe Kepez Beldesi Çünarh Köyü 3]5 Ada.4
Par§el.360 Ada 13 Parsel ve 337 Ada. 1-3-4-6 Parsellerde bulunan taşınmazla, üzerinde 115000

olçekli ilave Nazım imar Planı ve Değişikliğinin görilşülmesi,

l3. Belediyemiz Meclisinin 02.10.2024 larih ve 2024190 sayılı kararı ilı: imar rc l}al,ındırlık

Komisyonuna sevk edilen. Çanakkale İli Meıkez llçc Kepez Beldesi Çınarll Köyii 3]5 Ada.,1
Parsel. 360 Ada. l] Parsel ve 337 Ada. 1-3-4-6 Parscllerde bulunan l.ışınmazlal üzerinde l1l000
ölçekli llave Uygulama İmar Planı ve Değişikliğinin görüşülmesi.

l4, Betediyemiz Meclisinin 02,10.2024 ıarih ve 2024/9l sayılı kararı ilt, İmar ıc Biı},ındtrlık

Komisyonuna sevk edilen. Çanakkale lli Merkez ilçe Kepez Beldcsi 527 Ada. l Parsclde bulunaır

taŞınmazlar üzerinde l/5000 ölçekli Nazım İmaı Plan Değişikliğinin g(irüşiilmesi.

l5. Belediyemiz Meclisinin 02.10.2024 larih ve 2024/92 sayılı kararı ile İmar re IJa!ındırlıL
Komisyonuna sevk edilen. Çanakkale İli Merkez İlçc Kepez Beldesi 527 Ada. l Parscldc brılunan

taşlnmazlar üzerinde |/l000 ölçekli Uygulama imar Plan Değişikliğinin görüşüimesi.

l6. Belediycmiz Meclisinin 2024 Yılı Aralık aytnda yapacağı toplantt tarihinin gö.üşülnesi.
l7. Kapanış,

BİRoL ARSLANi Teşekkür ederim Davut Bey, Evet iki önergemiz var. Kaıip [l),enıiz Sar,ın Dulgu
üNAL, Buyurun Sayın üNAL,

DUYGU ÜNAL| %96.50 sermayesinin Bclediyemize ait olduğu Kepez Hizmct Grupları inşaat Sanayi ve
-l'icaret A.Ş,'nin Sos."-al Güvenlik Kurumu Başkanlığı Çanakkalc il Müdürlüüii'nc olan geçmiŞ dönemlcr

için ıccil taksiılendirme işlenlinc csas olmak üzere ıoplam borca ilişkin gccikmc zammı ve l'crileri dahil

olnıak üzcre toplam borçlaıtn (]4.862.766.96'l'L + 7.289.14,1.52 - 42.151.9l1.451-1-) ve bu borçlara b!ı

ıarihten sonra ödenmesine kadar geçecek si.irc için işleyecek fcr'ilerine karşılık Belediyemizc aiı 550 ada

6 parselde kayttlı 40l2,15m1 miktarındaki taştnrılazın 6l83 Sayılı Amme Alacaklarının Tahsili t]suli)

Hakkündaki Kanunun l0.Maddesinin 5.fıkrası gereğince teminat olarak göslerilmesinin: MeclisimiZce
görüşülerek karara bağlanmaslnl arz ve teklifcderim. 05/l l/2024, Birol ARSl,AN. Belediyc Başkanı,

BiRoL ARsLANI Evet önergc birin gündemimize alınmaslnı oylannıza sunuyorum. kabuı cdcnleİ] o},

birliği ile kabut edilmiştir. teşekkür cderim, Önerge iki.

DUYGU ÜNAL: Belediyemizin Kardeş Şehri olan Bulgaristan'ın Lofça Bclcdi!,esi'ıin 2024 1ılı 1,ercl

seçimlerinde yeni seçilerek göreve ba§layan Lofça Belediye Başkanı Stratsimir PETKOV'un aramızdaki

kardeş şehir ilişkilerimizin 8üçlenmesi, gelişmesine katkı sunmak ve yeni seçilen Belediye Başkanı olarak

tanışmak üzere daha önce bizIeri Brılgaistan'ln l,ofça şehrine davet etmiş btıIunmaktadır.

Bu itibırla Çeıre Şchircilik Yc iklinl DcEi)ikliği Bakanlığı Ycrcl Yijnctinlıcr Ccncl
Nlüdürlüğü'nlln 202l/6 ve 2022/5 sayılı Ct,nclgelcri vc J7 Mayıs 202,1 larih ve 325.|9 sat-ılı Rcsı)li

Gazeıede yayımlanan Tasarrul"|'edbirleri ocnclgesi kapsamlnda tüm harcanralartn kendilcri taraliırdan

kurşılanmak kaydıy14 09.10.2024 tarihinde Kepcz Belediye Meclis Üyesi olarak görevine başlayan Sayın

Cansu Hüryaz ÖZTÜRK ve Kepez Belediye Meclis Üyesi Sayın Abbas BOZKURT adına l 1.1 1.202,1

27.02.2025 tarihleri arasında Belediyemizi temsilen Bülgaristan'ln Lofça şehrine gidcbilmesi için
kcırdileriırc vc ailcsine görev piı lttı çtkartlnası ayrıca daha önce 2024112 Sayılı Mcclis Kararında

isinrleri bildirilen meclis
ıcmsilen görevlendirildikl

crimiz ve ailclcrinin Bulgarisıan'ın Ltıtia l}clediyesiırc bclcdi),clniZi
halde iş yoğunluğu ve sağlık sebep
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kararında belirtilen tarih araltğlnda kaı|lamadıkları için. Nüli|s Müdürlüğü tırallndan mccIis ti),elerimizc

çıkanılan hizmet pasapon sürelerinin alıı ay olması sebebiylc meclis kararında belinilcn görevleııdirınc

süresi olan 0l ,09,2024-3 l .l0.2024 tarihinin 2'1.02.2015 tarihine kadar uzalılması hususlnda: gcrekli

nleclis karaının alınmasını teklifedc.im. 06.1 1.2024. l]i«ıl ARSLAN. I]clcdiye l]aşkanı.

BiRoL ARSLAN| Değerli meclis üyeleri önerge ikinin gündcmc alınmasünl oylarınıza sunuyorum.

kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Gündemimize geçiyoruz. gündemimizin
birinci maddesi.2025 mali yılı bütçesi.

ÖzGüR KOYUNcU: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN| Teşekkiiİ edeİim Özgür Bey, Değerli meclis üyeleri. değerli kamuoyu yusa gercği

Ağustos ayının son encümen topıantıslnda bir sonraki yılın bütçesini ve gclir tafiftsini cncümeninriz
meclisimize gönderdi. Biz de kasım ayında. bu kasım al,ı nralum meclis bütçc al,ı. Biz de Plan ıe Bütçc
Konıisyonumuza sevk edeceğiz vc Plan !e Bütçe Konrisyonu hem bizin,ı n,ıali ;-ıl büıçemizi hcm geiir
büıçemizi çalışarak ikinci oturumda. biliyorsunuz ikinci oıurumu yapacağlz,.26 Kaslm ]024 salı günij

yinc saat l4:00'de bu salonda ikinci oturumla hcm bülçemizi heıı dc gcliı, bütçemizi oylayacağız,

Sorunıuz va. mı arkadaşlar? o halde gündemimizin birinci maddesi 2025 mali yllı bütçcsinin Plan \e
Bütçe Komis}onuna sevkini oylarııııza sunuyorum. kabul cdenler'.'Oy birliği ile kabul cdilnıişıir.
teşekkür ederim. Gündemimizin ikinci maddesi. 2025 mali yılı gelir tarifesi.

öZGüR KoYUNcU: Bilgi verdi.

BİROL ARLSAN: Yine aynı şekilde arkadaşlar gündemimizin ikinci maddesi 2025 mali yılı gelir

tarit'esini belirlemek üzere Plan ve Bütçe Komisyonuna sevkini oylamamtz gçrekiyor. Cörüş beyan ctınek
ya da sorusu olan arkadaşım var ml? o halde oylamaya geçiyorum. gündemimizin ikinci maddesi. 20]5

mali yılı geliı tarifesinin P|an ve Bütçe Komisyonuna sevkini oylannıza sunuyoıum. kabul edenlcr'l 01
birliği ile kabul edilmişlir, teşel*ür ederim. Gündemimizin üçüncü maddesi.

öZGüR KOYUNcU: Bilgi veıdi.

BiROL ARSLAN: liı,ct değerli ntcclis ü}elerj 1ukarıda 1apmış o|dügunuz iiç ıanc plan ıadilatı vardı.

Onlardan şu anda sadcce bir taİesini düşünü},oruz çünkü nıercuı gclirlcrimizle hizrneı etme şanslmız çok
zor çünkü 2024 yllı ilibaİi ile ülkemizin içinde bulunmuş olduğu ekonomik tabloda gclt-n mallescl illcr
Bankası paylaıı şu anda personel maaşlarına yetmez durumda. Biz bunıın yanlnda personel maaşlarının

nctlerini uctl ucuna yatlrır durumdayız, sigortaları maalesef yedi aydlr yatlramryoruz. nisan ayındaD

itibaren. Benim görcvli olduğum ilk beş yıl içeıisinde nisan ayına kadar olaıı bölümde dc,\,lele ne bir

sigo.ta. ne biı vcrgi borcumuz }''oktu. Nisan ayından iıibarcn 1,edi aldır belediyc ıaral'ınııı değil aıra
Bclediye Hizmet Crupları tarafının maalesef taşeron işçileri çalıştıran işıirakinıiz hiznıeı grupIarı

maalcsef sigoıta ve vergi borçlarını ödeyemediler, Yani bu mevcuı koşullar içcrisinde buna karşılık tabi

belediyeden atacağı var llizmet Grupları AŞ'nin ama gelen İller Bankası payları yeterli olmadlğı için biZ
bu eksiği tamamlayamadük yedi aydlr vc bundan sonra da daha da sıkıntılı devam edi},or gibi göriinüyoı.

Çlinkü ülke ekonomisinin içinde bulunduğu durum maalesef bu koşullarda değil beledi.vc hiznıetlcriııi
sürdürmek hakikaten sokağa nasıl hizmet yapanz. nasıl çallşırız. o tiizden bunu daha sonra !,apacağımı/.
hcn zaıen sadecc bir ıaıresini p]anl!}-oruz. Bu konu ilc ilgili dc ben ihalcı,c çıkııadan iincc lün] n]eclis
grub!ınu toplanlüJ-ı davcl cdip hcı,ıdilcrine bu lıonıı ilc ilgili bilgiıi !cı,cceğiz \c bıırudan alnrış
olduğumuz. sağlayacağııırız geliri 1ine halkınrıza^ sokaklara yapacağınız nlcse]a iş programımtzın içindc
yol-altyapı çalışmaları var. i suyu abone bağlantılartnün lümüyle değiŞlirilnrcsi vıı,iş plaıılaınalarımız

c ilgili çalışmalarımlz var ve buradan daha t'a7la bir mülkü lckrar edinnreiçindc, İçme sı,ıl,u arı isi il
gibi iş
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ı
sattşta bulunmamlştlk. Ama bunun karşıllğında da daha büyük yer satın alacağlmızı planladıgımı/l
buradan onu şimdi pav|aşamam ama meclis üyeleri arkadaşlanna paylaşırım, l)ahı tazla bir mülkü dc
belediyeye kazandtracağtmızt. daha kıymetIi yerleri kazandıracağımrzı buradan bildirmek isterim. tııcı.
görüş beyan etmek isüeycn aıkadaşım var mı? Bul urun lbrahim Be).

İBRAHİM YÜKSEL CÖKDENİZ: Başkanım saygılar sunuyorum önce, Yalnı2 brı aşarnaya gelııcdcn
önce bütün istişa.eleri. biz buralarln imar değişikliğini açarken ki Kepez'c gclir geıiilmesi kaydı ile
destek vcrdik. Bunlann kat karştlığl satılacağını. en yüksek ihaleye teklif vereceğini beyan ettiniz !e
bütün bu aşamada istişare cdilerek yürütüleceğini kendi samimi beyanınızda bulundunuz.

BiRoL ARsLAN: Şimdi bir samimiyeısizlik mi görüyorsun','

iBRAHlM YÜKsf,L GÖKDf,NİZ: Bu önergenin bu mcclise gelmesi, Plan vc Büıçc Komisyonunda biZ

değerlendirirdik. belediyenin gelir-giderlerine bakardık ve ondan sonra gelmesi daha uygun olurdu. Vc bu

aşamaya gelmeden önce de bu samimiyetinizde bir kırılnıa noktası oldu ve bunu paylaşmadınız. Bugün
mecliste paylaşıyorsunuz. Artı belediye encümeni, meclisin bir alt birimidir. Biz onlara yetki veremeyiz.

Alınacak bir karaı varsa mecliste biz karar veririz, encümen de uygulaı.

BİRoL ARsLAN: Biz de onu yapıyoruz z-aten şimdi.

iBRAHİM YÜKsEL GÖKDt]NiZ: Bu aşamada biz bu ola},a müdahil olmul,crrrız. Bu eğer bir eksiklik
,ı,arsa bir yöneıim eksikliğidir. I]ir borçlanma varsa bu sizin sorumluluğunuzdadır. I}i2 bu olaya müdahil
cılınuyoruz.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKI Ben de birkaç bir şey söylemek istiyorum miisaadeniz var ml Başkanınf]

BlRoL ARsLAN: Tabi ki. buyurun.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkan, meclis üyelcri. şimdi ben man ayına dönmek isti1,orunr,

Bizim birçok projemiz vardı Kepez'de yapacağımızı beyan ettiğimiz birçok projcmiz vardı. Sizin çok
lazla projeniz yoktu çünkü pğe hazıılasanız da hayata geçirmediğiniz için herhalde çok fazla bir
sunumda bulunmadınız. Bizim projelerimize karşı da özellikle meydan...

BiRoL ARSLANI Siz hafıza kaybı yaşıyorsunuz herhaIdc.

ERKAN KilRŞAT ERTÜRKI l]ir saniye bitirel im anra. Özeltikle meydan p«ıicnizdc.,,

BiRoL ARsLANl Siz hal'ıu-a ka_vbı ),aşı1,orsunuz. Benim on tanc projcm ı,ardı,

l]RKAN KÜRŞAT f,RTÜRK: Ama bitiİeyim. sinirlenmeyin.

BiRoL ARSLAN: Lütfen düzeltiniz. Benim on tane projem vardı ve hepsi dc yapılabilir. uygulanabilir
projelerdi, Hadi gelin canlı yayında sizinle birlikte oturmaya hazırım. Bakalım kimiıı projesi varmış kinıiı
yokmuş.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Her zaman. onu yapanz Başkanım.

BiRoL ARSLAN: Ve sizin pğelerinizin uygulanma ihtimali de yoktu.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Nasıl uygulanacağınt anlatırlz o ayrı bir kon!ı. Şu an vaktiDizi

çalmayalım. Dediğiniz gibi ayrl bir konu, istediğiniz zaman isıediğiniz yerde giirüşebiliriz.
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ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Tamam olur, her zaman.

BİRoL ARSLAN: Çanakkale kamuoyunun basınıntn önünde, projeleıi koyarız onaya. o günkü giinlcrc
gideriz, Kimin pıojesi vaımış kimin projesi yokmuş. Kimin projeleri.in uygulanabilir olduğunu kimin
projclerinin de hayal oldı.ığu. yctkisi dışııda olmadığnı bu takdiri k.ımuoyuna blraklrlz,

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKl Tamam, buna her zaman biz hazılız. Hiçbir sıkıntı yok.

BiRoL ARSLAN: Diıediğiniz zanıan, Tarihi siz bclirleyin.

r]RKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Si2 belirıe)in. siz tcklif eltiniz.

BİRoL ARSLAN: Dilediğiniz zaman. dilediğiniz zanıan.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKl İsterseniz hemcn. onda slkınİ yok. Bcn şuraya gelcceğim: bir mcldan
projeniz vardı. buada oradaki büfilerin hali orıada. Bu meydanın dalra tabi oralara hiç girmelcliır.
ıahsisini biz Kepez Belediyesinc kazandıramadık.

BİRoL ARSLAN: Neden kazandıramadık?

ERKAN KÜRşAT ERTÜRKl Bununla ilgili...

BiRoL ARSLAN: Çünkü sözünüzde durmadıntz. sözünüzde durmadlnız. Çünkü.,.

!]RKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Ama bir konuşayım başkan, siz de cevap vcrin.

BiROL ARsLANI Ama bcni dinlcycccksiniz, [len yazıyonım eVeü.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK| I]cn bir cümle söylüyorum hcmen üzerine siz de bir şc1, söylü},orsunul
kesiliyor.

BlRoL ARSLAN: Buyurun.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Güzel güzel konuşalım ki vatandaş da anlastn, t}uradan bir şey çıkıırız.
vatandaş anlayamaz böyle konuşursak, Şimdi biz ııeclisıc iizerimize düşen btittin kalaİlarda evet otunu
kullandık. Meydanın Kepez'e kazaırdlrılabilmesi için özellikle bütün plao dcğişiklikleri. başkana vcrilcı
yetkiler, hepsinde evet o),unu kullanarak başkana yetkileri verdik. Ve belli bir aşamayıı geldi. Mcydanıı.
Kepez Bclediyesine tahsisi aşamasında biz burada karar aldık. İl Genel Meclisi kcndi tarafında karaı aldı.
proıokol imzalanacak. prosedürlcr kalmıştı ve oradan ilcriye gidemedi. Buradaki sorunu çözüp btitalcri
ycniIeyeceğimizi söylediğimizdc Belediye Başkanü Birol ARSLAN dedi ki Kcpcz halkına: bunlar raırıçı.
burayl saıacaklar, bunlar satma},a geliyorlar. Şimdi scçim zamanı bir loplu iğnc bilc saımadın]. unıı
karşıylz. ranta karşt duracağıZ. lck sö},leııiniz buldu. en bii}iik söyleminiz bo}du. Şinldi kendiniZ üç ıı,lc
en değerli. Kepez Belediyesinin cıı dcğerli parselini satlşa çlkanmayl sö""-lii}olsrıntıZ. bunun içiı1 )cıki
istiyorsunuz, Şimdi burada kim rantçı oluyor'l Kin] Kcpcz Belediyesinin ına]ıııı saııvor'] Kim rantçı
oIuyor? Kendi söylediğiniz şeye şu an kendiniz düştünüz. Biz Kepez BcIcdiyesinin nıalının satılmasınln
taratiarı değiliz. Bunların Kepcz Belediyesi taraf'lndan değerlendirilmesi. cn azlııdan belli bir liiZdc
olarak hala Kepez Belediyesinde kalması, Kepez halkının ve Kepez Bclcdiyesiırin şel,indc kalnıası
lara|iarıyız en azından yüzdc ellisi. yüzde kırkl her neyse, Satılnıasına karşılız, llu oylamaya da katılntak
islcmiyoruz. Böyle bir satış oylamaslnda hayır oyu bile vermck isıenriyoruz, Bu oylanıalı
kaıllmayacağız. saygülartoI sunuyorum,

1



BİRoL ARsLANl -I'eşekkür 
ederim aına ccvabımı dinleyin ondan sonra lüıl'en. Hatta cevabınız vırsa

cevabınlzl da söylersiniz. Evet. plan değişiklikleri iIe ilgili nıeı,dan bir önceki dönemki meclisin iılıııış
olduğu. Kürşat Bey siz de o zaman bu ıneclisleydiniz doğru mu?

ERKAN KÜRşAT ERTÜRK: Eveı.

BiRoL ARSLAN: oradaki bütün gelişmelerden haberdarsınız. Şimdi. doğru slınum yapmly()rsunu;/.

Öncelikle o ycr Hüscyin Akif Terzioğlu Vakfının yeriydi plan değişikliği yaptığımız yer, Ve bir iinccki
giden Sayın Valinin bize ricasl üzerine yapnıı§ olduğumuz bir uygulamaydı. Yani biz onlara evel vcrdik
lhlan bunlar hepsi popülizm. geçin onları. Sen bizim hiçbir şeyimize evet vermedin. her zaman da si/c

şunu söyledim; ey AKP crubu Kepez'in menfaatlerine olan her şcyde beraber olalım. Siz. hiçbir gün bilu
biz iller Bankasından içme suyu antma lesisine yüzde elli hibe alacağımız gündem maddesine bilc rcı
vermiş bir panisiniz. Benim hatizam çok güçlü, hiç ihtiyarlamadım, (ielclim. tabi ki o zumun cvcı
dil-ecektiniz o meclis karanna çünkii Vali Be),'in. hükümcıin talebi ii7-erine yapılmış olan bir iınır
uy-gulamasıydı, E1, Kepez halkı. beniın giirev sü.em boyunca dön ıanc imar u},gulaması yapıık. l]iri
Hüseyin Akif 1'erzioğlu Vakf'ının. biri Ornıan Bölge Müdürlüğünun. bir tane aşağlda l'iirki)c
Cunıhı.ıriyetinin Montrö Boğazlar Sözleşmesinde dünyaya taahhüt etnıiş olduğu Çanakkale Boğazİnlıt
girişi ve taIif ettiği Montrö Boğazlar Sözleşmesİnde istanbul Boğazıırın çıkışında dünya gcııileriıe
Türkiye cumhuriyeti olarak hizmet vermeyi taahhüt ettiği bir işi Kcpez Beledi)esi Meclisi ['l1cluıi
olarak. Kcpez Belcdiycsi Meclisi olaral onu verdik, bakın. Üç. Çınarlı yolunda. Çınarlı'da daho öncc
bizden öncc.2005'lerde o İzmir Yolu üzerinde yapılmış olan ticaIi bantta inıar tadilatü yaptık. l)iirl tiınu.

dön nne. Ve bürnların hiçbirinde benim ve benim arkadaşlarımın en küçücük bir suiistimali 1a da bir
bardak kimsenin çayını da içmedik. Beni böyle konuşturuyorlar, bana burada şov yaptınyoİlar. bcnitn

eI'endim toplumdaki saygınlığtmt artırıyorlar. Kepez ha|kı. Çanakkale halkı Birol ARSl-AN'ın nc

olduğunu. neler yapıp neler yapamayacağını çok iyi bilir. Bu konuda beninı hiçbir tereddüttün )ok.
Efendim. neden vermediler meydanı? Bu8üne kadar konuşmadını. scn asist yaptın bcn şinıdi
değerlendiriyorum, i]ir önccki mcclis Sayın Valinin talebi üzcrinc llüscyin Akif 'l'erzioğlu Vaklın! ııjü

olan yerde imar tadilatı yapıık. l]unüıDlit ilgili ıalep eltilcr. l]cn dc dcdiııı ki sayın 1,etkililcre: bur.ıdı
Kepez halkınln belediyenin karşısıııdaki ıneydanı var, () ııcydanda ladilal çalüşmasl yapacaglZ ınlA
mülkiycti Kcpez Belediyesine aiı değil, Bizc ait olmayan bir yerdc lıatıa nıahkcmeliğiz. bir iinccki
yönctim taİafündan orada o bül'eler verilmiş, yapılmış ve verilmiş. Yani bizı ait olmayan. ıapusu bizc iıit
olmayan bir nokta},a o büfeler yapılmış vc kiraya verilmiş eyvallah tamam ncyse. Bunun üzerine dc lapu

sahibi Özel İdaıe, Kepez Belediyesini mahkemeye vermiş ve mahkeme hala devam edi),or. Biz dcdik ki
bu onadan. bu sorunları 1997 yılından itibaren Kepez Belcdil,csi ilc Özcl İdare arasında var olan bu

husumeıi onadan kaldıralım. Dedim ki biz tanıam bu imar tadilattnı yaparız ırma buıa karşılılı Kepuz
meydanını bize verirsiniz. Citliler. düşüıdüler, dönüşünde dediler ki tamam Sayın Vali uygun tsii,dii,
Buradan da Sayın Vali'ye saygılanmızı gönderiyorum. kendisi Kocaeli'de, Dediler ki biz evel bu inııI
tadilatlnı Kepez Belediyesi ola.ak yapın biz de size meydanın tapusunrı vereceğiz. Karştlıklı. evet bcrabcl
aıkadaşlar da oyladılar çünkü talimat yrıkartdandı, ona ret veıemediler. Çok hoşuna gittiklcri için dc değil.
tamamen yukarldan gelen talep üzerinc. Ardlndan heİ şey artlk evet. karşılıkll takasa geldi. Takasa gcldi.

orada birileri el t'renini çekıi. Nedcn çcktilt,r biliyor musı.ınıız !,!,kırmuo!,u'] Çijıılkii ainiİniildc
('tıııhurbışkanlığı scçimi rardı. Çiiııki] ainünıiizdc nlillcırckili scçinıi raıdı. Akabiırdc dc 1,crcl scçiıı
lardl. l997 1ılından itibarcn çöziiıemc!cn Kcpez nıcldaır sorunlnrı l}irol All,Sl-A\ \c arlaı.iışlııı
çözecek. Bunun sonunda da oral,a güzcl bir meydan ; apacakıı. Bundan doğacak nremnuni,ı,ct. aman l}iıol
ARSI.AN buıaya güzel bir meydan kazandırırsa buradan yarın scçimde kendine rant sağlayacak. sirasi

Aylafca tc lcibnlarıına çıkınadılır, A1,1iırca

Milli llğitim Bakanlığına ya7dıkca yok iştc
zaten cevap gelnıiş. g iş. Aı]lı blllılü

raı)t sağlayacak. Dolayısıyla biz
ıclcliınlırıııı çtkmudılaı. Nol
cla bakanlıktan ccvap



diyorlar ki biz bakanlıktan olur yazlsını bekliyoruz, Cevap da gelmiş bakanllkun. Hep t()pu taca alıllar.
Neden? Birol ARSLAN ve arkadaşları oraya meydanı kazandırırlarsa. l997 ıılından itibarcı
çözülemeyen Kepez meydan soİununu bu arkadaşlar çözerse yarın §cçinlde o!, allrlar. l]iiıün dert]cı,i

buydu arkadaşlar, Soüıra döndüler. seçimde güzel güzel proje yapınlşIar üneydana. t)ir kere bizc aiı
olmayan yeıe proje yapmışlar, bül'eleri koymuşlar. o büf'eleri de hepsinin yerlerini biIiyorum. Hepsini dc

kimlere vereceklerini. Sahilde yaptıkları o büfeleri. pğeler çizmişler. orada sahildeki bül'eleri kinıc
vercceklerini bile belirlemişler. Diyor ki. ey Kepez halkı llalk Kafe'de çok personel çalışıyor di;-or, Bcıı
burasını özelleştireceğim diyor. Onların yandaşları da böyle alkış yapıyor. Arkadaşlar Halk Kati'de çaı
bcş liraydı o zaman. Yan taıaftaki ijzel işletmede çay otuz beş liraydı, Eğer orasını özelleşıirsclerdi gelip.

kime verecekleri de beui ey Kepez halkı. Hani bana en çok böyle sosyal mcdyadan böylc çemkiıenler vıı,
ya onlara vereceklerdi. Biliyorsunuz onların kim olduğunu siz. Ama oralaİa özelleştirilip o halk lesislcri.

tam dokuz tane gururla söylüyorum ki halk tesisi yaptlk. o dokuz tane halk tesisindc benim halkııı.
benim emeklim. on iki bin lira maaş alan emeklim beş lıraya çay içti arkadaşlar. Temiz. hijyen. ekonomik

hizmet alü, Efendim. oraları kime verecekle.i belli, buralan kime vercceklcri beIti. Tamamlal,ını size
vcreceğim sö2ü. istediğini cevaplayabilirsin. doğru konuşmak şeyi ile. Ondan sonra ben ne dedim? Bcn
hiç kişisel, bir kişiye bile rant vermcdim beş buçuk yllda. Görev sürcnıin son gününe kadar da asla bir
kişiyc bile kişisel rant verme),eccğimi Kepez halkı da bili1,oı. Ben dcdiın ki siı rantçüsını7 dedim. Bak bir
kcz daha tekrar edi),orunı. cğcr. Allah cğcr sizi gctirscl,di Kepez mcl,danına büf'eleri kendi 1,andaşlarınızı
diz-erdiniz. Kepez sahilinde cfendim yufldaşlarınıza o planladığınız iş yerleıini. bülcleri açardınız.
yandaşlarınıza verirdiniz. Bizim halkımız da elli liraya biı bardak çayı içerdi şimdi. Ama halk tesisleriırdc

çay beş liraydı şimdi yedi buçuk lira. tlangimiz rantçı oluyor burada? Ben buradan tekraI halkıma sijl
veriyorum ve ben ne dedim o zaman, halk tesislerimi anıracağım dedim. Dokuz tane halk konseptimiz
var. Selma Hanım ile daima topIantı yapıyoruz. İnşallah bu halk konscptlcri artacak. Kepcz halkı rıcıız.

temiz. hijyen hizmet almaya. ekonomik hizmet almaya devam edecck. Hiç şüphcniz olmasün. Dijgiiıl
salonumuz. Biz olmasaydık onlar olur muydu? Şu anda bakın, 2023 yılında otuz bin liraya. otuz bcş bin

liraya düğün yapıyorduk, 2024 yıIında seksen bin liraya yapık. Ne v&r içindc? Dö yüz kişilik pasta vaı.

sadece dört yiiz kişilik pastayı bile elli bin liraya fiyat alamaz aile. Ayrıca oıkestra vaı, davulu, z!ıınusı

var, Elli bin liraya bu hizmeti alamazlar. Kameİası var. video kame.ası. Foloğralilsl val. masas|.

saırdalyesi. süslemesi. meşrubatt. suyu. Biz btı hizmctlcrin hepsini seksen bin tiraya aldık. hizmeıi vcrdik

halkımıza, Eğeı orada biz sekscn bin liral,a ıarifc bclirlemeseydik irzcldc iki yü7 clli bin lira_vdı bu

işlctmeler. Biziıır halkımız iki yüz clli biu liradan aşirğtya düğün yapitnıiüZd,. Kölü mii cılik? Ben şinldi
rantç! oldum. Buyurun.

lBRAHİM YÜKSEL GÖKDENiZ: Başkanlm bir loıoğral' gösıereccğim. Şu an bu saaı itibari ilc ıcl iı
edebilirsiniz. Belediyenin kaışısındaki çay ocağındaki hizmet kalitesi ve hijyen.

BiRoL ARSLANI Burala.a mt düşıün aİtık?

İBRAHİM YÜKsEL GÖKDENiz: Hayır, düşmedim. Siz beyan ettiniz.

BiRoL ARSLAN: Kaç lira orada çay biliyor musun?

iBRAİHM YüKSEL GöKDENiZ: Çay beş lira, şu fotoğrafa da bir bakın. o hijyen ve sen,isin
lotoğraft.

BiRoL ARsı,AN: Hizmet gnlpları başkanı orada,

il]ı,i.^Hiüı ,t i' KSl,]ı- (;öK
içindeki leke) i giilsiiİlcı.

DENlz: celsin bak§tn ve §unduklan bardağ
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BiRoL ARsLAN: İŞtc baldağın boyuttıyla eleştiri yaplyorlar.

iıınlıriıl YÜKSEL GÖKDENİZ: Bizim konumrru biz bu adanın satış yelkisiydi. aldınız konuı,ı,ı
öbür tarafa geçirdiniz.

BiRoL ARSLAN: Ben konuşmamda bakın size ibrahim Bey. sizden önceki konuşmamda şunu
söyledim; bakın sadece bir noktayı satışa çıkartacağlz. orası da belediye lıizıneı alanıydı. Mural Be)
bilireyim, ve bununIa ilgili ihalcyc çıkınadan önce tüm mec]is üyelcrine de ben biI kahı.e ikram edip bilgi
vereceğim. Zatcn bizim gİubumuz yapacağünız çalışmalarl. bunu satıp bunun yerine a]acağ|mlZ )er bile
belli bak, onu söylüyolum. Buİadan daha f'azla beni konuşturma}'.ın çünkü salın alacağımız yerlerin değeri
artacak,

MUR{T TURGUTALPı Ilcıhangi bir itham yok. şöylc Say]n Başkanım biz buraları imara açarken
beledi}eye kalacak kısımları bclcdiyc hizmet alanü yani spor salonu o]Lır belcdiye vezneler olur ı,aııi
belediyeye kalacak kısımları kademcli olarak saıışı ve bu sattşla, konusunda ilraleye çıkma konusıında
hep beraber adım atacağımızı beli k

l]iR()L 
^Rst.AN: 

Bc Lıl]l] işlik? Saıacağın,ıız ycı,Ic Kepez'in ihli,"/W, ılayacağız

iBRAHiM YÜKSEL GÖKDENİZ: Ben bunun bu meclise gelmemesini istiyorum. Biz sizin o

sanlimiyeıinize islinaden...

BiRoL ARSLAN: Hala ben aynı noktadayım eğer siz aynı noktadaysanız,

iBRAHIM YÜKSEL GÖKDENİZI Biz aynı noktadaydık, bu diıekt getiıdiniz.

BiRoL ARSLAN: Tamam o zamaır noktadan vazgeçersin kardeşim yahıı. Ne yapayım yani. Baıra
güvenmiyorsan noktadan vazgeçeısin,

İBRAHiM YÜKsEL GÖKDENiZ: Ama sizin sö1,1eııinizlc şu anki konu bir değil.

BiRoL ARSLAN: Bak ben ne diyoıum. bcn sizc. siz konıışmadan daha ben burada sununlLımda dedim
kii sadece bir yeri satlşa çıkartacağız. bununla ilgili de ihaleye çıkmadan öncc tüm meclis grubuna bilgi
vereceğim demiştim, Buyurun lütfen.

İBRAHİM YÜK§EL GÖKDENİzl Başkanlm saygısızlık yapmak istemiyorum..,

BiRoL ARsLAN: Yok, estağfurullah,

iBRAHiM YÜKSEL GöKDENlzı Bulanın pazarlıklan...

BİROL ARSLAN: Bir daha de bakayım. Pazarlık sizin ağababanlzın. o pazarlıkları sizin ağababanız
bilir. Ben hiçbir pazaıhğın içinde olmam. Bunu da lütfen düzeltiniz,

iBRAHiM YÜKSEL GÖKDENiz: Kimin yaphğlna dair elimıJe bilgi de var.

BİRoL ARSLAN: Vaısa henıeır cumhııri]- e1 baŞsavcılığına^ eğer bakln ben bir kişi1,1e...

iBRAHiM YÜKSEL GÖKDtrNıZ: Siz dcnriyoruın. sizin ıneclis üyeniz.

BiRoL ARSLANI Hiç kinıse yapamaz. Burada patron benim kaldeşim.

DAVUT YALÇIN: onu da söyle.

BiRoL ARSLAN: Hayır, buıada isimleri, buyuıun.



MURAT TURGUTALP: Müsaade eder§eniz başkanım sözümü bitireyim. Bugüne kadarki meclis
ıoplanlılaıında hiçbir şekilde buraların salılacağı ile ilgili tek bir cümle kullanmadınız, satılacağı ilc
alakalı. Tamamen kat karşılığıydı ve biz de samimiyetinize binaen biz buna eveı dedik. Bugünkü gelinen

noktada saıış karaı aldıktan sonra bize bunu bumda söylemenize gerek yok. Yine belediyenin ihıiyacı
vardır, saıılması gerekiyordur amenna. Ama bugün bir yer satışa çıkaİtllacaksa üç yer satlşa çıkanllnraz,
Üç yerin satış yetkisi istenilmez. İhtiyaç kadannt satarsınız, devam edeısiniz. Ya da kat karşılığı verirsiniz
belediyeye kalacak kısımları da bugün spor salonu var bclediyenin kiralık. vezncsi var kiralık. Bunları
vatandaşın kullanacağı şekilde değerlendirebilirdik. Biz samimiyetinize güvenerek evet dedik. Bugün
satüş konusu gündeme geliyor, bugün öğreniyoruz. Meclis tutanağında görüyoruz. Ama bugün. şöyle bir

şcy söyleyeyim. bugüne kada. hiçbir şekilde satllacağı ilc alakalü tek bir cümlc siiylemedinil. Ö)l(
söylcycyim ben size. Şötle. sız saıtıacağı ilc alakalı bir şey söylediniz nıi biz!,l' Bil bura),| açtıktan sırnra

satacağız diye bir şey söylediniz nıi başkanım'i

BiRoL ARLSANI ortada yok ki, daha satış şeyi çıkmadı, bunun yetkisini alacaksın,..

MURAT TURGUTALP: Başkanım biz burayı açarken biz burayı kat karşıltğı vereceğiz, bclediyeyc

mülk sağIayacağız, bu şekilde bir konuşma geçti mi aramızda? Geçti.

BiRoL ARSLAN: Hayır.

MURAT TURGUTALP: Geçıi başkaıım.

BiRoL AR§LAN: Mülkü geç, bakın oraıın imarı neydi?

MURAT TtJRGUTALP: Emsal bir.

BiRot, ARsı,AN: lIayır. ncl-di iırarı orada?

}tURAI"IURGUTAl,P: Bclcdil c lrizııreı alanı.

ıtiRoL ARSLAN: Belediye hizmeı alanı. Biz neye çevirdik?

Mt'ııATTURGUTALP: Konut+ticaret alanına çevirdiniz.

BiRoL ARsLANl Aradaki farkı bugün SPK'nın.,,

MURAT TURGUTALP: Peki saılırsa başkanım belcdiye hizmeı alanında yani bu vatandaştan alınmış
yeşil alanlar. Bunlan belediyc hizmel alanına daha önceki belediye başkanı çcvimıiş. biz de huııı
konut+ticaret alanrna çevirdik. Burada peki kepez yamrına ne var başkanım?

BİRoL ARSLAN: Vallahi muhalefet yaplyorsunuz ama bumdan gelecck paıa ile Kepez'e ciddi
yatırımlar yapaçağüz, Bunun sizdc büyük biı hazımsızlığı var,

MIJRAT TURGUTALl': inşallah yapa$ınız. Saıııaya dcvam edin, Siz bııııların yetkisini koıldi
k,.,ndinize. kendi meclis ü)"clcrinizle alın. salmava dcr,anr cdin. l}iz bu işıe lokLız. Açn]a},a gclincc elli
dcla ararsınız. bcraber görüşiiriiz. bu planı berabcr yaparız. Kepez için biz 1iırc dc di),oruz Kepez için
elimiz-den ne geliyorsa elimizi taşın alıına koymaya hazlİız ama buıada ben bu samimil,cti gö.emiyorum.

Bu oylamaya da katülmlyoruz. leşekkür ediyorum hepinize arkadaşlar. Altına inızantzı atabilirsiniz. biz
kalklyoruz teşekkilr ederiz.

Ililt()t, AltsLAN: ]\,1üülıt l}c\ slze şunu vercyll11

ılt:ltA1, Tt;ltct,TAt,P tık yok. gerek yok.



BiRoL ARSLAN: Yok yok bak şunu vereyim. Bir saniye ama bak bir dakika,

MURAT TURGUTALP: Biz müsıaJcnizi istiloruz,

BİRoL ARSLANI Bir dakika ama beni dinler misin lütfen.

MURAT TURGUTALP: Daha §onradaı...

BlRoL ARSLANl Hayır, bir dakika ama al bak AKP'li belediyelerin ncler satlığü bu.ada var.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Meydanla ile ilgili de yaptlğlnız rantla ilgili kime vereceği iie ilgili
bunları açıklamak zorundasıruz. lstediğiniz zaman istediğiniz yerde sizinle görüşebiliriz.

BiRoL ARSLAN: Gel, istediğin zaman kahve ikram etmeye hazırım. Halk kafeyi kime vereçeğin de

belli.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Ben size şunu soracağım. devleıin iskelesi 2028 Vıllnda sözleŞmcsi

bitccek^ yap-işIct-kullan ilc 202lJ yıIındo iskelcnin kıışısına o tcsisi açaıkcır. pIan ıadilaıı yaparken o

iskcleyi kime. nasıl pcşkcş çekıiğinizi..,

BİROL ARSLAN: Hemen suç duyurusunda bulunsana, hadi suç duyurusunda bulunsana bakalım peşkcş

çekıiğim biı kişiyi çıkar, bak bir kişiyi çıkar...

DRKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Devlctin iskelesini şu an nasll. kim girecek 2028 yılında ihaleye? Kim.
nasııgi.ebilir?

BİRoL ARsLAN: Hangi devletin iskelesinden bahsediyorsun?

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: I,layali bir proje yazdınız, iizerinden köprü yapıIacakmış. köprü ilc
geçecekmişsiniz iskeleye. Böyle planlar onaylandı bu mecliste.

BİRoL ARsLAN| Çok hazımsızlık yapıyorsun. Çok yazık.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: t}akın şu an bu yapı!ğınız hiç uyguı bit şe} değil. Bunun kat karşllığı
için onay verdi arkadaşlar]m,

BİRoL ARSLAN| Benim de bu kadar var ya bak bu kadar burada AKP bclediyelerinin ııelcr sattığı var,
peki hadi bakalım.

ERKAN KÜRŞAT ERTt1RK: Arkadaşlarıİna iftira aıtınlz, raİıtçı diyerek, kimleıe vcıcceğiniz belli},miŞ

diyerek. Bunlan ispatlamak zonındaslnız. Siz şu an gerçek bir şey yapıyorsunuz, somut bir şe}. Siz
akltİlızdaki soyut kavramlarla illira atıyorsunuz.

BİRoL ARSLAN: Nasll zoruna gidiyor değil mi?

f,RKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Daha fazla uzatmayacağım, meclisin gündemi değil. Mcclisten sonra

sizinle görüŞeceğiz ama.

BiRoL ARSLAN: Arkadaşlar kaldığımız yerden devam ediyorıız. Akıllarü çlkıyor. Bakın değerli

kamuoytı şı-ınu bilmenizi isterim, bu satışa çtkanmayı düşündüğümüz ycr belediye hizmct alanıydü !e şu
anda ben bu hatia SPK uzmanına üç değişiklik yapmış olduğumuz ycrin eski değeri vc şimdiki değe.lcri
ilc ilgili değer ıcsrtiıi }ıptırı}
gtınlrla ) apacağın] lrasın topl

iıındıkları için. I}izinı saıninr

orunı. Kcpez Belcdiycsiıre ne kadar biiytik bir gelir ka)dcttiğimizi bunu

lc anlalırınr. Vay clendim kabul ctn]işler. bizim sanliıli)cıinıi/c
iıtlizc inandık] rı için dcğil. çiinki] oılnanın o b(jl8cdc ihliyacı \ırdı
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Orman Bölge Müdürlüğü oraya taşıııması için o imar tadilatlanna ihtiyaçları vardı, Ben özellik]c o

dosyanın içine koydum. Dediler ki; bunların ikisini ayıralım. Ben tabi ki ormanınkini kabul cdecekltr_
cfendim bizimkileri rcddedecekler. Olur mu? Kepez halkının hakkını hiç kimseye yedirmcm arkadaş. Bu
kadaf net. GeIdim. orasını belediye hiznıct alanından konuta çcvirdim. yaklaşık. çtık ciddi bir
belcdiyemize gelir kazanmak üzereyiz. Burasını salacağım. bakın arkadaşlar bu İller [tunkusı gclirl<ri ılc

şrı anda ıüm belediyelcr illıs noktasında. itlas noktasıırda, Ve biltün belediyclcı şu anda bakın buıad.rn

ben isim vermek istemiyoruın. yakışmaz, komşu tüm AKP belediyeleri dc şuıada yazıyor. tüm AKP
belediyelcri de bugüne kadar kırk tane daire satan var biliyor musunuz kırk mne. AKP bcledil,esi. Kırk
altı ıane daire ve iş ycri §atmlş. Bakın bu yaklndaki AKP belediyelcri. Çanakkale'yi koııuşuyoruz bak. Bir
tanesi yirminin tizerinde daire, yedi parça aısa satmış. Birisi kırk altı tanc daire. iş },eri §atmış. On sekiı
arsa satan vaİ. Bakın bunların hepsi elbetıe ki o sattlklanndan herhaldc bir şeyler yapn1ışlır, Biz bugüDe

kadar bir tane sataçağız bcycfendiler kıyamct kopartıyor, Ama anlayın biz oradaıı gcıiİcccğimiz geiiİ]c

göreceksiniz 2025 yııtnda Kepez'deki tüm içme suyu abone bağlantülartnı yiizde yiiz dcğiştirmiş olacdğıZ.

Neden? Şu anda hakikaten bu basınçlarla otuz yıl önce yapılmış olan o abone bağlantıları. Yani bir
arsanın içinde bir tane daire varmış, o daire yıkılmış, o dairenin olduğu ye.e üç katlı. dön katlı apannan
olmuş, on altı daire oımuş. on altı daircyi otuz. otuz beş ytı önceki içme suyu hattt da ıaştmı]"or.

Yukarıdaki komşumuz diyor ki. başkanım yukarı su çıkmıyor. Çocuklar birazcık debiyi artırıyor. otuz bcş
yll önceki teknoloji ile yapılan o içme suyu haltı patlıyor, Patladlğı ycrc gidiyor bizinı ekip kazıyor. y,.ılı.ı

bozuyoruz, Şimdi. diyoruz ki bııı,adan eldc ccleccğimiz gcliıle ılıyapı),ı. ijslyapıları ıyrıcı biıkaç nokıada

almayt planladüğımüz ycrlcr var. Şin,ıdi buradan onları söylc),cnlcİ], Alırsak onları. anlaşııktan soırra bunrı

kamuoyu ile paylaşırım. şimdi bunu açıklırrsam değeri yüksclir. beledileniır ödc),cccği ücret arüar.

inşallah bunun karşılığı daha f'azla yeri de ıapu olarak kazaııdıracağız. Nasıl ilk dönemdc iki tanc tapul u

Kepez Belediyesine kazaıdırdıy§ak yine aynı şekilde kazandlraçağlz. l]vet. biİaz serı tıldu ama hiçbir

şekilde veremeyecek hiçbiı hesabımız da yok arkadaşlar. Neymiş efendim, anlaşmış işıe. Birol ARSLAN
nercde diyorum o diyor yok diyor sen değilsh işte meclis üyeleri. Hiçbir şey olamaz. l]irol ARSLAN'ın
olduğu yerde asla suiistimale, anlaşmaya. kale arkasında paylaşmaya yer yok. Aksinc. biz istiyoruz ki
onlarca kişi bu ihaleye iştirak etsin ve bunun sonunda da en yüksek bedelle satıp kasamızı daha l'azla parı
girsin. FJvcı. tuıanakla.a geçmesi adına AKP Grubu ayrllmıştır aİkadaşlar. Bundan sonrakileİi diğcr
arkadaşlarla devam edeceğiz, Evet, var mı arkadaşlar sorumuz? Buyurun Burçin Bc!,.

BURÇiN soYsAL: Başkan!m tabi günün ekonomik şartlarlnda biz de hizmeıin dcvaıılılığı açısından

mutlaka f'arklı gelir kaynaklarına ulaşmam!z. onlara 9lde etmemiz ve halkımıza lrizmeıi dcvam cttirmeıniz
lazım, Hedefimiz bu yönde. Yalııız şöylc bir şey ekleııek istiyorum^ ilgili mıddcdt, miilki.,-eıi

belcdiyemize ait olan üç tane parselin satışlarünın 1,apılabilnrcsi için bt,lcdil.,e başkaıııno cliıc sö),lcnniş.
Bcn bunun içerisine. sanki hcpsi birdcn sirtılacakmış gibi anlıışılılrır, Aslındı burada bunların

dcğcrlendirilmesi açısından demek istediğini düşiinüyorum. Bı.-ınun içcrisinc ilgili parsellcrin kat karşllığl
vcrilmesi veya gelir paylaştmü u§ulü ile değerlcndirilmesi şekliııde bir ckleme yapabilirsck belediyemizin
kazancı nasül olacaksa.

BiRoL ARSLAN: sadece tabi ki satışı değil yani aİsanın satlşl, kat karşılığı verilmesi ya da gelir
paylaşımı usullerinin de eklenmesi.

BURÇiN soYsAL| Kt§a. ona ve uzun \,adede mutlaka en karlı şekli ne olacaksa bclcdileınizin oıra

yönlenilir. o yüzden bunla-rı eklersek eğer bunların da görevlcndirilmesi !e yctkilcndirilmesi uygun

oıacaktır diye düşünüyorum.

l|l I{()l- ARst,AN: Icsc[kiir cdc

oylamaya geçiyo
(},enisi 557 ada

rim. Başka var mı arkadaşlar?
okuyacağım. Mülkiyeti Bclcdiye
taşınmazln. 506 ada 2 parscldc
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Gündemimizin iiçiincü maddesiıli
nıize aiı olan () ada 6380 parseldc
o,,,7v7", \,c550ada6

}

rum. L|z2lırak
l parsc}J bulunan
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parselde bulunan taşınmazın satışlannın yapılabilmesi için Belediye Başkanına ve Belediyc
Encümenine yetki verilmesi hustısunun görüşülmesi, Arsa olarak satışı. kat karştlığü olarak salışı ve gclir
paylaşımı olarak satışlnı oylarıruza sunuyo.um. Kabul edenler? Eveı. oy birliği ile kabul edilmişıir.
teşekkür ederim. Giindemimizin dördüncü maddesi, Balıkesir Büyükşehir Bclcdiyesi ile kardcş şchir
olunmast hususunun gö.üŞülmeŞi,

MEHMET BOYRAC|: BiIgi verdi.

BİRoı, ARSLAN| EVet komşun)uz Baltkesir t]iiytikşehir Belcdiycsi ilc kardcş şchir olma koDusrı.

Krırşılıklı ) ardımlaşacağıl. []u )itrdltılaşmanln rğsıtli olabilıırcsi için kırdcş lcılı olnrumız gcrckiloı,
arkadaşlar. Var mı göriiŞ belan eııııek isıcycn'.)O haldc gündclnimizin dördüııcti nıaddcsiıri orlanrılı
geçi1,orum, Balıkesir Bül,ükşehir t}clcdil,csi ile kardeş şchir olnlaslnl kabul edcıılcı','01 birliği ilc kabııl
cdilmiştir. teşekkür ederim. Gündemimiziı beşinci maddesi. Malum bcş. altı. 1edi. sekizinci nıaddclcı
rahmetli Ümit abimizin olduğu birlik ve komisyonlaı. Bu komisyonlara yeni üye scçimi yapacağız. Cansu
Hüryaz lIaDım, O'nun yerine geldi, Ever, beşinci gündeın maddcmiz Su Tasarrul' Komisyonunda eksilıııc
meydana gelmesi sebebiyle cksilcn üyenin yerine bir üyenin seçilmesi hususLınuı görüşiilmesi,

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİRoL ARSLAN: Evet.

NEJDET UÇAR: Cansu Hüryaz ÖZTÜRK Hanım'ı teklifediyoruz başkanını.

BlRoL ARSLAN| Evet. cHP Grubu olarak Cansu llüryaz ÖZTÜRK'ü CHP Grup Başkanvekili teklil'
ctti. Oylarınıza sunuyorum. kabııl edcnleı? oy birliği ilc kabul cdilnriştir. teşekkür cdcrinr. Gündemimiziır
allıncl maddesi. imar ve Bayındırllk Komis!,onundı 0ksiIme meydana getıncsi scbcbi1,1c^ eksilen ü;-cnin

yerinc bir üycnin seçilmesi hususunun görüşülmcsi.

MEHMEY BOYRACI: Bilgi vcrdi.

BİRoL ARsLAN: Evet Nejdel Bey.

NEJDET UÇAR: Cansu Hüryaz ÖZTÜRK Hanım'ı teklifediyoruz.

BiRoL ARSLAN: Evet. CIlP Grubu Cansu Hüryaz ÖZ'I'ÜRK'ü teklil' elıi. Giilıdcmimizin irllıncı
nraddesi. oylamaya geçiyorum. Kabul edenler'l Oy biıliği ile kabul cdilmişıir. ıcşekkür edcriı]ı.
Ciindemimizin yedinci nıaddesi, İsim'l'espit Komisyonunda eksilme meydana gclmesi sebebiylc. eksilen
ü},enin ycrine l (biİ) üyenin seçilmesi hususunun göriişülmcsi,

Ml]ttMET BOYRACI: Bilgi vcrdi,

NEJDD'|' UÇARl cansu Hüryaz Öz]'ÜRK'ü tekliI'ediyorum.

BiRoL ARSLAN: Evet, gündçmimizin ycdinci maddcsi. lsim Tcspil Kr-ınrisyonuna Cansu Ilüryuz
ÖZ'[ÜRK. kabul edenler? oy biıligi ile kabul ediımişıir, teşekİür ederim. Cündenriınizin sekizinci
maddesi, Ege vc Marmara Çevreci Belediyeler Birliği yedek üye seçimi hususunun görüşülmesi. Bu gizli.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİRoL ARSLAN: Evet, kanun gertği gizli, üyemizi gizIi oyla seçiyoruz. Bize gctirmediniz,

MEHMET BOYRAC!: Bilgi verdi.

Riıı()ı, ARsı,ANl l]r,ct. ıını iıdı Hüryaz öZTüRK arkadaŞlar. i

1
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ARzU Gt'JtıBÜzI Bilgi verd i,

BİRoL ARSLAN: Doğrudur.

ARzU GÜRBÜzl Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Teşekkür ederinı, Değerli kamuoyu görüyorsunuz değil mi rııı mecIis üyesi bir dc bcn

on biı, Cumhuriyet Halk Partisi Grııbu bir ve birlik beraberlik içerisinde hiç tire vemreden. aynı

arkadaşımızl belirlemiştir. Buradan, bu birliğimizin daim olmasını ve nice büyük büyük hizmetleri Kepe7

halkına sunmayı ben Allah'tan dua ediyorum. Arkadaşlar ÇAKAB'ın da bir rahmetlinin olduğu bir birlik
vardl. Ama o birlikte. ÇAKAB'ın tüzüğüne göre iki yedek üyemiz olduğu için birinci yedek üycyi asil
yapttk. o yüzden ÇAKAB ile ilgili herhangi bir seçim yapmayacağlz. Buradan bildirmek isterim. Eı,cl.
gündcmimizin dokuzuncu maddesi. Resmi Ga7-etede },a},tnlanan Avukaılık Asgari Ücreı laıijisı
lıususunun görüşülmesi.

MEHMET BoYRACI: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Evet, tabi bu belediyemizin ücretli avukatı vaİ. l]unun tarilcsini biliyorsunuz bu

avukatlık tarifesini bakanltk belirıiyor. Şu ana kadar mevcut a!,ukatlık ücretimiz kaç liraydı Mehmet Be1?

MEIlMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BlRoL ARSLAN: Şu onda bakanlık bunu revize etti, Nedcn acaba yükselnıişıir bu sizce? Allah Allıh
aslında olmaz alna. Zam, evet yani. Peki. evet mcğcr işıe bugiin de zam avrıkaııınlza gelmiş. l,]\,cı.

gündenıinıizin dokuzuncu maddcsinde avukahmızın, belediye sözleşmcli avukatımızıD tarifasinin yirııri
bcş bin lira olmasınü, bakanlık bclirlcdiği düeyde olmasını kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmişıiı.
Aslında çok zam yapmlyor arkadaşlar ama ne yapalım. Evet. gündeminliziı1 onuncu maddesi.

I}elcdiyemiz Meclisinin 02.|0.2024 tarih l,c 2024/87 sal,ıIı kararı ilc İnıar rc Balıııdırlık Koııis1-onunu
scrk cdilen. (':ırıakkale Ili Mcrtcz ilçe Kepez B(ld(si l 5üxnj Ölçckli \azını inıır l'lını Rcr,ızlonıınıın
görüşülmesi.

BURÇiN soYsAL: Bclediyeıniz nıcclisinin 02,10.:02.1 larih ve 202.1iIl7 sıyılı kuran ile lnıur ıc
Bayındırlık Komisyonu'na incelenmek üzerc scvk cdilen imar Planı dosyası 08.10.2024 tarihiıdc
incelcnerek sonuçlafunış olup. Yapılan incelemcde. söz konusu revizyonla l}oğazkenl ve Cunrhuri}cı
Mahallerinde Atatiirk Caddesinitı balısında kalan alanda düzenlemeler yapılınıştır ve Kepez Beledilc
sınırlarl vc mücaı,ir alan slnırlarının tamamlnt kapsayan plan notları düzenlcnmişıir. söz konusu taşınİna/
için tck!ifedilen nazım imar plan ıalebinin; komisyon üyelerince incelemesi devam ettiği gcrekçesi)lc o)

birIiği ile komisyonda kalmasına karar verilmişıir, Belediyc Meclisine arz olunur.

BİRoL ARSLAN: Evet. gündcmimizin onuncu nraddesini lmar Konrisyonu duha görüşmeye devanı

cdiyor. çalışmalara devam ediyor. Komisyonumuzun oy birliği ile raporu kon,ıisyonda kalmasü yönii dc,

l.]vel görüş beyan etmek isteycn? O halde oylamaya gcçiyoruz, Gündemimizin onuıcu maddesiniıı iırrır
vc l3ayındırlık Komisyoırunda kalıırasını kabul edcnlcr? 0y birliği ile kabul eclilınişıiı. teşcklür edcrinr,

Cündcmimizin on birinci maddesi a,,-nı. Bunun ]/5000'liğinin şimdi l/l000'liği arkadaşlar. Belediycnıiz
Mğcli§inin 02.10.2024 tarih ve 2024/88 salılı Lararı ile lmar (e Ballndırlık Konrisıonuna selk cdilcn.

Çanakkale İli Merkez İlçe Kcpcz Beldesi l/l000 Ölçckli Uygutamı İınar Planı Reviz),ontınun
görüşülmesi.

Bt]RÇiN soYsAL: Belediyenıiz meclisinin 02.]0.2024 tarih ve 2024188 sayılı karaıı ile İmar vc
Bayındırlık Komisyonu'na incelennıek üzere sevk edilen imar planı dosyası 08.10.2024 tarihindc
incelcneıek sonuç ve cunıhııı,iı eılanmış olup, yapılan incelemede, Sö2 konusu revizyonla
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Ma}ıallerinde Atatürk caddesinin batlslnda kalan alanda düzenlemcler vapılmlştlr ve Kepcz |Jclcdil,e
s|ntrlan ve mücavil alan sınırlarınln tamamını kapsayan plan notları düZenlenmişıir. söz konusu taştnnlaz
için planlanan rcvizyoır uygulama inl r plan talebinin: komis}on aiyclcrince incclemesi dclan] elliği
gerckçesiyle oy birliği ile konıisyonda kalınasına kaıar verilmişlir. Belcdiyc Meclisiırı. aız olunıır,

BİRoL ARSLAN: Arkadaşlar onuncu gündem maddcmiz l/5000'di on birinci gündem nraddenriz

l/l000'i imar ve Bayındırlık komisyonu çahşmalarına devam ediyor ve komisyonda kalmasını talep
ediyor. Komisyonda kalmasını oylarınıza sunuyonım. kabul edenler? Oy birliği ile kabul cdilmiştir.
ıeşekkür ederim. Gündemimizin on ikinci maddesi. Belediycmiz Meclisinin 02, |0,2024 tarih ve 2024/89

sarılı kamrl ilc imar ve Ba)ındlr]tk Komisyonuna scvk edilen. Çanakkale ili Mcrkcz llçe Kepez lJt,lıJesi

Çınarlı Köyü 335 Ada, 4 Parsel. 360 Ada. ]3 Paısel vc 337 Ada. I-]-4-6 Parsellerdc bulunan taşınılazlar
üzerinde l/5000 ölçekli İlave Nazım İmar Planı ve Değişikliğinin görüşülmesi.

BURÇİN soYsAL: Belediyemiz meclisinin 02.10,2024 taıih ve 2024/89 salılı kararı ile lmır r.-

Bayındırlık Komisyonu'na incçlenmek üzere sevk edi|en imar Plant dos},ası 08,10.2024 ıarihindc
incelenerek sonuçlandırılmış olııp, yapılan incelemede. onaylı l/l000 ölçekli Uvgulama imar Plunında:

335/4.360/l3 parscllcr "Gelişme Konrıt Alanı (I]rtlt Yoğüınluğuna Göre) orla (]21-250 Kişi/lla)"
koşullannda patiaslnda gösıcrildiği şckilde planlanmıştır. Söz konuso lıştfunazlaİ içiı,ı planlanan nirzım

imar Plan lalcbinin: incelcnrcsi deranr cıtiği gerckçcsi),lc o1 birliği ilc konrislonda kalmasına kaİaf

verilmiştir, Belediye Meclisiırc arz olunur.

BiRoL ARSLAN: Evet gündemimizin on ikinci maddesi yine aynı şckilde İmar ve Bayındırlık
Komisyonunda kalması. Var ml görüş beyan etmek isteyen? o halde oylamaya geçiyoruz. Gtindcmimizin
on ikinci maddesinin İmar vc Bayındırlık Komisyonunda kalmasını kabul edenler? Oy biıliği ilc kabul

cdilmiştiI. teşekkür ederin, Cündemimizin on üçüncii maddesi. Bu da yine aynı l/5000'liğin §inldi
l/l000'liği, Aynı yer. Betediyemiz Mcclisinin 02.102024 laih ve 2024190 sa)ıl! korarı ilc İıııı, rc
Bayındırlık Komisyonuna sevk edilen. Çanakkale ili Merkez ilçe Kepcz Bcldesi ('ınarlı Köyü 335 Ada. 4

Parse|,360 Ada, 13 Parsel ve 337 Ada. 1-3-4-6 Paısellerde bulunan taşünmazlaİ üzcrinde l/l000 irlçckli
llave Uygulama imar Plant ve Değişikliğinin göİüşülmesi.

BURÇiN soYsAL: Belediycmiz meclisinin 02.10.2024 tarih ve 2024/90 sayılı kararı ilc inrar vc

I}ayındırlık Komisyonu'na incclenmek üZcre sc!k cdileıı imar planı dos},asl 08.10.20],l larihindc

incelenerek sonuçlandırılnıış olup. },apılan incelemedc. onaylı |/l000 ölçekli l 1gtılınıa imar |)lınındı:
]]5/4. 360/13 parselleı "Celişme Konuı Alanı" ]'AKS: 0.25. KAKS: 0.50^ Ayrık Nizanı yapıliışma

koşullarında: 337l|-3-4-6 parseller "Ticarcü Alani' l]nrsal: 0.45. Ycnçok: 7,00 ııı yapılaşma koşullarında
paftasında gösteriIdiği şekilde planlanmıştlr. söz konusu taşınmazlar için planlanaıı uygulama inıır plaır

ıalcbinin; komisyon üyelcrinçe incelemesi dcvam eııiği gerekçesiyle oy birliği ile komis),onda ka|nıasına

karar verilmiştir. Belediyc Meclisine arz olunuı.

BİROL ARLSLAN: Teşekkür ediyorum Burçin Bey, Gündemimizin on üçüncii maddesi. inıar ve

I}ayındırlık Komisyonunda kalmasını oylarınıza sunuyorum. kabul edenler? ()1 birliği ile kıbul
edilmiştir. teşekkür ederim. Gündemimizin on dördüncü maddcsi. Belediyenri7 Mcclisinin 02,10.202]

tarih ve 202419l sayılı kararı ilc İmar vc Bayındırlık Konrisyonuna scvk cdilen. Çınakkale İ!i Mcrluz İlç.,

Kepez Beldesi 527 Ada. l Parseldc bulunan taştnmazlar üZerindc ]/5000 ölçckli Nazım lnıaı l'laı,ı

l]eğişikliğinin görüşülmesi.

l}['RÇiN s()Ys^L: lJclcclilenıiz n]eclisiniü] 02,1(),]{)].l ıaİih \c
ll.ı\lndlrllk Kcltti.rontl'Itı iııçclcıııııcl. iil.,Ic .(\k etlil.ı iı».ıı' |)|

iı,ıcelcncıek sonuçlanmüş olup
Konut Alanı Yüksek (Brüü Y

onayl! l/l000 ölçe
/600 kişiiha) kulla
14

2024/9l sayılı
ıln! dosyası 08

kli Nazıın inııır

kararı ilc İnıar ıc
.l0.2()24 ıurihindc
I)lanında: -Mclcul
ıadır, YapIlirn plaıı*ruj:::,::l;. nın]ında kal



değişikligi ile bir kısml 'Mevcut Konut Alant Yüksek (Brüı Yoğunluğuna Görc j0l/600 kişi,/ha" olırık
korunurken bir kısmı "Ticaret Alanı" olarak planlanmışttr. söZ ko.üsu taşırunaz için plaılanan n.ızıı)ı
imar plan değişikliği talebi. Murat Turgutalp ve Recep Aymaz tarafından red cdilmiş: llilal Meıiç Cür ve

Burçin Soysal tarafindan kabul edilmiştir. Belediyc Meclisine arz olunur.

BiRoL ARSLAN: Şimdi orada karayolları üst geçidinin devlel hastanesine çükışın oradaki sol raraliaki
bölümü konuşuyoruz. Inıar ve Bayındırlık Komisyıınuna göndcrmiştik. Komisyonda AKP'li üycleı,rcl.
ClJP'li üyc,ler kabul lcrnriş. orasl. ncdcn imur dcğişi!or bir an]aıüİ mısıılıZ valandaşün]lZa mimar hnnın].

Vatandaşın ıalebi. bunuıı ne gibi sonuçlar doğuracağı. Oras| konut. konulun olduğu lcri miilk suhibi

ticaret olarak değişıirmek istiyor. Cins değişikliği, Buyurun ltllf'en. Kamuoyunı.ııı bilgilendirilnıcsi ıe
kal'alarda soru işareti varsa gideıilmesi için mimar arkadaşımız size bilgi veriyor, Buyrırlıı,] liitfen.

cANsU HÜRYAZ ÖzrÜnx: orada var olan ıiÇari aksl devaİn ettiriyoruz asllnda. Bu şckilde
Kcpezimize hcm çok değer katmtş olacağlz.

BiRoL AltsLAN: Nasıl bir değer katacağlz'ı

cANsU HÜRYAZ ÖzrÜnx: Çünkü ıicari akst devam eltireceğiz bu şekilde henl talcp olacak zaıcn

böyle bir ıalcp var, ticari bir talebimiz vaı bunu devam ettireceğiz. Bu yüzden biziü için çok taydalı
olacak bir şey yani.

BiRoL ARSLAN| Kcpez'in girişinde. Çanakkale'nin Kepcz girişinde konut dcğil. bina değil ıicareı

olacak arkadaş!ar. Burçin Bcy siz dc ıekıik olarak bu konuda hilgi verir misinizl)

BURÇiN soYsAL: Başkanlm §öylc. şehirlcrin taııamünda ştiyle bir haıırlarsanız. şchir girişlcrindc hep

gcnelde ıicari akslar olup kullaııımlar ıicari olarak dizayn edilmişıir. I]akadüğımız tarafından dı bu

§ekilde planlanmışhr. Bunun şu şckilde bir gerekçesi de var; şehir içindeki ıralik yoğunIuğunu nıünıküı1

olduğunca şehir dışına aktarmak v9 burada büyük mağazaların ihtiyaçları olan mobilya gibi, yapı ırırkeı
gibi diğer ürünleri kolaylıkla orayı vatandaşla buluşıurabilmek için şehre girmemek adtna, kamyonları ve

tırlan şehrc sokmamak adına şehrin girişlcrinde ticari akslar uygun görülmüştür. Bu şekilde bir kullanııır
kolayIığı sağlanmaktadır. Bu yüzden şehir girişlerinde ticaıi akslaI uygulanması kentin dcğerini anıracak

bir şekildir.

BİRoL ARSLAN: Teşekkür ederim Burçin Bcy. Buyurun Mchmet Bey,

MEHMET YAMAN: '|'içari alanın kat }iiksekliği ne olacak?

l}URÇiN soYsAL| ı;n çok yedi mclrc olarak zotelı o akslaki licari alaıılarda hepsindc standa( biI iilçii
ıar. Bııradıki vatandaş da ofada z.ıcıl oluşmuş (ülan bir eırsal var. () c|nsal dahilindc iki kat olııık
),aPacak öıı süreye yani 1,ol kenarına iki katlı ıicarel tbİksiyonunda biı 1apılaşnra gerçeklcşıirccck.

Mevcutta a!tı kat orası. onu iki kat olarak değcrlcndirecek.

BiRoL ARsLAN: Değerli kamuo!,u orada vaİ olan biİ imar var. burast konut imarlı. llcrhangi bir cnlsal

artışı söz konusu değil. Sadece konutun olduğu ycri. kentin girişini ticarel alanı olarak planlıyor. Vaıındaş
lalep ediyor. Bakln biz bunu değil. vatandaşların talebini bizin görevimiz zaıcn. vaıandaş elbetıc ki ıılep
edecek. Biz bunun doğruluğunu. uygunluğunu komisyonlarımız, bizler değerlendireceğiz ona görc. l)izim
görevimiz zaten vatandaşa niye buraya geldik. bu koltuklardayız? llalktmıza hi7-mct etm!,k için

buradayız. DolayısıyIa halkın talcbini. vaıandaşın nlebini komisyonumıız incclcııriş. Tabi arkaduşlar

burada olsalardı da ncdcn hayır dediklcrinin de bizc hesabıırı vcrselerdi kaınuoyuna. l3ir gerekçcsi olırrısı
lazım. Yani sadece muhalel'eı yapmak için yazık değii mi o vahndaşın huklarına. I]en yasl|ğa kaliınrı

kimsenin hakkını yemcdim arkadaşl
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Yani, hepimiz reddetsek, Beyefendi bizi mahkemeye verse biz bu konuda slkınti yaşanz. ('ünkii
gerçekten vatandaşın bu bir hakkınt talep ediyor bizien. Ekstra bizden bir cmsal anışı, kat anışı herhangi
bir şey vermiyoruz. Dolayısıyla ondan sonra diyor ki biz diyor size diyor dcstek olduk, samimiyetinize o1

vcrdik. l]enim samimiyetime oy vermediler. Ormanın orada ihtiyacı var. Çanakkale'nin içinde Omıan
Bölge Müdürü geldi. rica etıi. sayln Başkanlm Çanakl€le'dc şu andaki binanıız. biz yetmiyoruz burala
ve bu binanın şehir dışına çıkması gerekiyor, Orman Bölge Müdürlüğü ÇanakkaIc Merkez Ornıan işllınrc
Şefliği ve tüm araç parkunı oİada. Biz buradan bir yalgına en az kırk beş dakika sonra ulaşlyoruz. Kijtii
mü etmişiz arkadaşlar? Biz dev|çtimizc elbette ki hizmet etmekle görcvliyiz hepimiz, Şuıadaki rozcıi
gururla taşıyoruz. Anıa orada diyor ki biz diyor sizin samimiyetinize inandık. verdik, Sen bana vermcdiı,ı.

scn oyu va|ilik ve orman Bölgcnin ricası üzcrine verdin. Kötü mü oldu? Şinıdi ct'cndim mezarllk ycri ilc
ilgili 2021-2022 vılından i(ibarcn ()rnıan []öl8e Miidürlüğii ilc Kepez'in ınczarlığı ilc ilgili çalışıvordıık.
Vc bundan sonra daha da hızlandı ıc şiındi unık son nııkıalara geıdi. ('ünkü Kcpc7 %l20 bii}iidii
arkadaşlar, inanılmaz bir büyümc!,c dc lıalı devam cdiyor, '[abi ki bu kadar nütüsun anıığı bir kcn(c
doğumlar da olacak ölümler de olacak. Bizim göİevimiz de elbettc ki Park !e Bahçeler Müdi,irünıiı.
Başkanım mezarlık. mezaılık ve aylardır arkadaşlar mücadele ediyorlar, Neden? İkili ilişkilcrden. Ynhu
bizim ormana yaPmış olduğumuz şcyi bile bize lütuf gibi sunuyorlaı. Veıme, ormana verme arkadaş, I)iz
CHP Grubu olaıak burada on bir kişi devletimizi de milletimizi de savunuruz hiç şüpheniz olmasın. ljvel.
teşekkiiİ cdiyorum, Gündemimizin on döİdüncü maddesi buraslydl, Bunun da kaııuoyuna bilgisini
sıınduk. Neden ticarete döndürdüğünıiizü. mimar hanım ve mühendis bey de anlattı_ sorumuz var mı'J ()

halde gtlndemimizin on dördüncü maddesini oylamaya sunuyorum. l/5000 ölçckli nazım imar plıını
dcğişikllğini kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. teşekkür ederim. Gündemimizin on bcşinci
maddesi, BeIediyemiz Meclisinin 02.10.2024 |arih \e 2024192 sayılt karan ile imar ve Bal,ındırlık
Komisyonuna sevk edilcn. Çanakkale İli Merkez İlçe Kepez Beldesi 527 Ada. l Parseldc butunan

taşınmazlar üzerindc ]/|000 ölçekli Uygulama imar Plan Degişikliğinin Eörüşiilmesi,

BURÇiN soYsAL; Bclediyemiz nıcclisinin 02.10.2024 tarih vc 202,1/92 sclılı karan ile jnıır ıe
l}ayındırlık Komisyonu'na incclcırmck ülcrc scvk edilen İmar Planı J,.ısyası 08.10.2024 ıOrihinde
incelcnerek sonuçIandırılnrış olup. yapılan incclcmede, onaylı l/l000 ölçckli Ulgıılama İmar Plınıııtiiı:
Emsal: I.00, Yençok: l8:50 m yapılaşma koşulIarında "Yerleşik Konut Alanı" kullanımında kalmakııdıı,.
Yapılan plan değişikliği ile bir kısmı Emsalı 1,00. Yençok| l8:50 m yapılaşma koşullannda "Yerleşik
Konuı Alanı" olarak korunurken bir klsmı Dmsal: 1.00 Yençok: 7.00 m "Ticaıet Alanı" olarak pallaslırclı
gösterildiği şekilde planlanmışhr. söz konusu taşınmaz üze.ine planlanan uy8ulama imar plan talcbi;
komisyon üyelerince Murat Turgutaıp ve Recep Aymaz tarafindan reddedilmiş: llilal Meriç Ciir re
Burçin Soysal laralindan kabul cdilmiştir. Belediyc Meclisine arz olunur.

BİRoL ARsLAN: Evet, teşekkür edcrim Burçin Bey. Gündemimizin on beşinci maddcsi de. bir ijnocki
madde l/5000'di bu da l/l000'i. Aynı yer. sorusu olan var nrı? O haldc oylamaya geçiyorıını.
Güıldemimizin on beşinci maddesi. l/]000 ölçckli uygulama imar plan dcğişikliğini kabul cdenler'] (.)ı

birIiği ilc kabııl edilmiştir. tcşckküı, cderim. Gündcmimiziır on altıncı nıaddesi. Belediyemiz Mcclisiniu
2024 Yılı Aralık ayında yapacağı topliınıl tarihinin görüşülmesi. Buyurun Mçhmeı Be},.

MEllME'l' BOYRAClı Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Teklifiniz nedir Mehmeı Bey?

Ml]HEM'|' BOYRACI: Bilgi verdi.

BİRoı, AıisLAN: Evct arkadaşl

ÇaIşamba günü saat l4:00'te yin
anı. progİaml olan var mü. 4 Aral ık ul,gun mu'l l_Jygun,.l Ar lık*^W ayı mccıisinin

ill'
'l\ıılıan Mildon Ktiltiit, Mcrkczindc



MEHMET BOYRAClı Bilgi verdi.

BiRoL ARsLANl Evet az önce de, başlangıçıa da ifade eıtiğim gibi Belediye Hizmct Grupları AŞ.'nin
sigona borcuna karşılık sigotaya bir mülkümüzü teminaı göste.eçcğiz. ipotek vereçeğiz. |Junun

karşıltğında da taksiılendirme yapacak ve Hizmet Gruplarl AŞ. her ay taksitlerini ödeyefek sigorta

borcunu bitireceğiz. Dcğerli kamuoyu. Kepez Belediyesinin hiçbir sigona ve vcrgi borcu yokıur. Sıdccc
llizmet Crupları şiıkeıimizin de yedi aydır vergi vc sigona borcu oluşmuştur, Bunır da şimdi SCK ilc
yapacağl yapılandma ilc sonlandıracaktır. Kepez l}elediyesinin yok. sadecc laşelon şirkclin Var dcğil ıni
Özgür Bey belediyen,ıizin herhangi bir borcu yok.

öZGüR KoYUNcU: Bilgi verdi,

BiRoL Altsl,AN: Bclcdiyeııizin hcrhangi bir bıırcu yoktııı,. Bclediyemizin çok yoğüın bir s]kışlklığı da

voklur. BLınu da bilmenizi isterim. l]iraz tasarru |' y.ıp ı),onız. Sadece illcr l]ınkasının 2()24 yılı ilibııi iIe

ıüm belediyel!,re maalest,İ iller Dankasl pallarlnı cntlas!,on oranında giindcrnrcnr!,sindcn kaynaklt. lıİ]r
bclediycler şu anda s!kışıırıştür. Yani bizden çok daha zorda olan belcdiycler rır hililorsunuz. isiıır
vcrmeyelim onları, Biziın de yani kırk. elli milyon lira civarında borcumuz var. Yani ıtıplam borcuırıız dı
budur arkadaşlar. Yoksa caridc znten çallşan organir.asyonumrrz devam cdiyor. Orada herhangi bir
gecikme yokıur, Bu gecikme de maalesefülke ekonomi§inin içinde bulunmuş olduğu durumdan kalnaklı
bir durumdur. Dolayısıyla inşallah önümüzdeki süreçte bu borçları yapılandlrarak ödeyeccğiz. Ama şulıtı
bilmenizi isterim ki enflasyon caıravarı hepimizi evlerimizde aile ekononıileriınize. iş yerimizde csıral'

kardeşlerimize ya da çalışanlara ya da biz },öncticilere hakikalen çok Zor günler gcçirınemizc schcp

vcriyor. Bu ülkeyi bu hale biz getirmedik arkadaşlar. Vc bilmcnizi islerinı ki bizim ckiııı ayı başında lrcr

meclis ne yapar. kasım ayında, şimdi yapacağımız gibi bir sonraki yılın bütçesini planlar. Bizim 202,1 1ılı
bütçemiz dön yüz elli milyon tl ama ekimin başında daha bizim ödencklerinıiz bitti. Neden bitli bunu

sorgulamamız lazım, Çiinkü bir liraya ocak ayünda aldığımız şrl ürünü şimdi dön liraya all)-oruz. Mali}cı
lıesapları çok rükseldi vc ekinı ayında 2024 bütçcsini biıirdik arkadaşlar düştinün. Yani bunun sorunrlusu

hiz miyiz? Brı noktaya bu ülkeyi biz mi gctirdik? Türkiyc Büyük Millct Meclisinde bizinl ıcınriş
o1duğumuz önergelcr. kabul edenlcr. ctmeycnler. AKP-MHP oyları ilc reddcdilmiştir. l}iziın
konuşmamıza bile lirsal ,ı,ermiyorlar. Biz heı şc!,i beraber. onak planla_valım di},oruz ama o laf şo\

1apma derdindc, İşte meydanı söylüyorlar. Vallahi cn küçücük bi. böylc nokla kadar bilc leke o|ursa

zaten ben şapkamı alır giderim hiç korkmayın. Bcn olduğum müddctçc de Kepez l)elediyesiniıı en

küçücük bir ne mahna nc mülkünc nc çalışanına hiçbir şekilde zeval dc gelınez. Bu da zaten kamtıoyu

ıaralindan bilinir. Kamuoyu bilir ki Birol ARSLAN'ın olduğu yerde hile hurda olmaz. Onlaı şıır
yapmaya devam etsinlcr. Evet, önergeye geldik doğru mu?

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi,

BiRoL ARSLAN: Şimdi durunı bu. Bir ipotek vereceğiz, Var m! sorumuz? Srıma l]anlm'ın ainainü

açacağlz. Selnra Hanııı yapılandırarak ödeyebileccği rakamlıra gclirip ()1lız altü ay taksiıe bölüp bunları

kapatıyoruz, l,jvct. öncrge biıi kabul cdcnler? Oy birliği ilc kabul edilmiştir. tcşelkür.d,Jrim, Öncrgc iki.

buyurun Mehmet Bcy.

MEHMET BOYRACl: Bilgi verdi,

ı]illol AltsLANi Evcl daha
l}.\'c diıhx iince atn]Uıl}üJ}i-. A

\--I
/lıı,
1

öncc biliyo6unuz karaİ alm
bbas t}cl'i de ilare cttik şimdi

ıştık. Sonra Cansu Hanım'a şindi. Abbas
n,- 
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1,apılmasını kabul edcnlcr? oy birliği ile kabul edilmişıir. tcşckkür ederiın, I]\.et. iki öneİgemiz \,ar.

Mehmel Bey buyurun. önergc bir.



daha şu ana kadar gidemedik, herkcsin işi var. yok zeyin ıopluyoruz, işimiz var şu var bu var gidemedik

ama kardeş kenlimize gideceğiz. Kardeş kenli şöyle sizlerle paylaşabilirinıl Kcpcz biliyorsunuz l877-
l878 yıllarında osmanlt-Rus harbini kaybedince Bulgaristan'ın [,ofça ve Servi bölgesindcn göç edcn
yirmi sckiz hane taraftndan kuruluyoı. Biliyorsunuz bir önceki mcclis dönt,mindc l}ıı!garistan'ır 1.olia
keırli i!0 ve Servi kenti ilc kırdcş kcıt oln,ıı,ıştı.ık. iştc dcdik ki hadi hep bcı,ıbcr. bir dc ııradı dı seçin,ılcı

oldu. Ycni belcdiyı, başkını gcldi. Ilem 1cni bclcılil-c başkanı ilc tanışalıır vc bündı da şö}l,,,

söyle),cceğim kanluoyuna; arkadaşlar biz Avrupa lJirliği Hibc l:onlarına Kepez l)clcdilesi olarak ıcl
baştmlza müracaat eltigimizde başarı şansımlz düşük oluyor. Ama karşıllklt iki komşu ülkenin iki kardcş

beIediyesi ortak bir proje yapıp. ortak projeyle mümcaat edc.lerse bumdaki şansımız daha artıyor. Şubıı
ayında yeni başvurular var bu hibe fonlarına. Bunu denklemeyc çalışıyorum, İnşallah ıralık ılında
arkadaşla.ımla birlikte hem I,ofça'ya hem Scrvi'ye her iki belediyeye de kardeş belediycmizi de ziyarcı
edeceğiz gelen meclis üyesi arkadaşlarımız ile birliktc. Ve onlara bu Avrupa Birliği lIibe |onlarına orıık
pğelerte müracaaı etme teklifindc bulunacağız. İnşallıh başarılı oluruz. ()radun bir lribe bütçc ılabilirsı"k
ne mullu bizc, |}unun adına Cansu Hüryaz kardeşime ve Abbas kardeşiınc de gi'r!,v pasaportu \c bıı

pasaponlann 28.02,2025 tarihine kadar,.,

MEHMET BOYRACl: Bilgi verdi,

BİROL ARSLAN: 27.02.2025 ıarihine kadar uzatllması. cörüş bcl,an eımek isıel,en? o}1amaıa
geçiyorum. Önergc ikinin kabulünü o!,]arınıza sunuyorum, Kabul edenler'l Oy birligi ilc kabul edilmişıir.
teşckkür ederin]. I]vet. biraz uzun biıaz. tabi ki böyle olınasınl arzu ctmczdik aüna ),a[i arkadaşlar sit,asct

yapmayı teıcih etliler. l]urada bunun neden bu nokıal,a gcldiğini bunun sorunrlusu sanki Kcpcı
Belediyesi yöneıimi, belediye başkanıymış gibi yorumlayarak işte teklif cdiyorlar. [Jcn şaşırıyorum. bcş

yüz tanç imar tadilatı yapmış kişi, peşine takılm]şIar. kendi iradelerini kiraya vernıişler burada siyascl
yapmaya kalkıyorlar. VaIlahi siyaseti yapacak kadar eğer elinizde veriler varsa. haklılıklarınız vaısa gclin

dilediğiniz gün. dilediğiniz yerel basının önüne çıkar, projelerimizi dc konuşuruz, yaptığıntz işleri dc

yapamadığımız işleri de hatalı yaptığımız işleri de. Ben kendimi biliyorum, veremcyecek hiçbir hesabını

yok.2024 yılı kasım ayı meclisinin birinci birleşimini kapatıyorum. İkinci birleşim 26 Kastm 2024 Sılı
günü saat l4i00'de yine bu salonda. Bu arada tabi ki Plan ve Biitçe Komisyoııuı,ıruz çalışacak, tlem 2025

bütçesine henl de geıif larit'-esini belirleyccck. 26'sıırda. burada tckİaı buluşmak üzcrc. mcclisi
kapatlyorum. 06. l 1,2024

lliıol ,\ ,{^ l)u!,gu i'lN,\ı.

\ lc.lis Kxıibi
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l} lediı aŞkanl
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